

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
 ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
 လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း
 ကြော်ငြာစာအမှတ်၊ ၃ / ၂၀၂၁
 ၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၄ ရက်
 (၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ မတ် လ ၃၁ ရက်)

၁။ အလုပ်သမား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန၊ လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့တွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါရာထူးအတွက် ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၊ ရုံးအမှတ်(၁၇)၊ နေပြည်တော် နှင့် ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့(ရန်ကုန်ရုံးခွဲ)၊ အမှတ်(၆၅)၊ အဝေရာလမ်း၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်(သို့မဟုတ်) တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီရုံးများ၌ လျှောက်လွှာဝယ်ယူ၍ ၂၉ - ၄ - ၂၀၂၁ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပြီး လူကိုယ်တိုင်(သို့မဟုတ်) စာတိုက်မှတစ်ဆင့် ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၊ ရုံးအမှတ်(၁၇)၊ နေပြည်တော်သို့ ပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည် -

ရာထူး	လစ်လပ်	ပညာအရည်အချင်း
လက်ထောက်ဆရာဝန်	၂၅ နေရာ	ဆေးပညာဘွဲ့ (M.B.,B.S.)

- ၂။ လျှောက်ထားသူသည် -
- (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်၊
 - (ခ) ၂၉-၄-၂၀၂၁ ရက်နေ့တွင်ပြင်ပပုဂ္ဂိုလ်အသက် ၃၅ နှစ် ထက်မကျော်လွန်သူဖြစ်ရမည်၊
 - (ဂ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်၊
 - (ဃ) ဆေးပညာဘွဲ့ (M.B.,B.S.) နှင့် မြန်မာနိုင်ငံဆေးကောင်စီမှ အသိအမှတ်ပြုခြင်းခံရသည့် သက်တမ်းကုန်ဆုံးခြင်းမရှိသေးသော ဆေးကုသခွင့်လိုင်စင်(ဆမ) ကိုင်ဆောင်ထားသူ (သို့မဟုတ်) ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဧပြီလမှစ၍ အလုပ်သင်ဆရာဝန်ပြီးမြောက်သူများ (အလုပ်သင် ဆရာဝန်ပြီးဆုံးကြောင်းထောက်ခံစာတင်ပြနိုင်သူ)(သို့မဟုတ်) အထွေထွေ ဆေးကုသခွင့်လိုင်စင်(ဆမ) တင်ပြနိုင်သူဖြစ်ရမည်ဖြစ်ပြီး မိတ္တူများကို လျှောက်လွှာနှင့် အတူ ပူးတွဲပေးပို့ရမည်၊
 - (င) ပြင်ပဘွဲ့ပညာရပ်ဆိုင်ရာ တက်ရောက်ခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ပြီး ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ မဟာဘွဲ့များဖြေဆိုခွင့်ရပါကဖြေဆိုခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ လျှောက်လွှာတင်သွင်းလိုသူများသည် တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှုဖြင့် မိမိတို့နှင့် သက်ဆိုင်သော အချက်အလက်များကိုဖြည့်သွင်းကာ အချိန်မီလျှောက်ထားရမည်ဖြစ်ပါသည်။လျှောက်လွှာတင်သွင်း သူများလိုက်နာရန် လမ်းညွှန်ချက်စာစောင်ကိုပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၏ **Website - [www. ucsb.gov.mm](http://www.ucsb.gov.mm) | Web Portal - [ucsb. imis.com.mm](http://ucsb.imis.com.mm) နှင့် Myanmar National Web Portal - [www. myanmar. gov.mm](http://www.myanmar.gov.mm) တို့တွင်လည်း ဖော်ပြပေးထားပြီး လျှောက်လွှာတွင် ဖော်ပြရမည့်အချက်များ၊ ပူးတွဲပေးပို့ရမည့်စာရွက်စာတမ်းများ၊ဝင်ကြေးငွေ၅၀၀၀/-ပေးသွင်းရမည့်နည်းလမ်း၊စိတ်အခြေအနေ နှင့် လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းတို့အတွက် လေ့လာရန်လိုအပ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စု ရာထူးဝန်အဖွဲ့ကကြော်ငြာခေါ်ယူသောရာထူးများအတွက် လျှောက်လွှာတင်သွင်းသူများလိုက်နာရန် လမ်းညွှန်ချက်စာစောင်ပါ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီလိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ပါသည်။**

၄။ လျှောက်လွှာပေးပို့စဉ်ကပင် လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ချလန်(မူရင်း)နှင့် အထွေထွေဆေးကုသခွင့် လိုင်စင်(ဆမ)၊ ဘွဲ့လက်မှတ်၊ ဘွဲ့နောက်ဆုံးနှစ်အမှတ်စာရင်း၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်လက်မှတ်၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်ကတ်ပြားနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားစသည့် ပူးတွဲပါရှိရမည့် စာရွက် စာတမ်းမိတ္တူများပေးပို့ထားခြင်း မရှိသည့်လျှောက်လွှာများ၊ လျှောက်လွှာပိတ်ရက်ကျော်လွန်ပြီးမှ စာမေးပွဲဝင်ကြေးငွေ ပေးသွင်းထားသည့်လျှောက်လွှာများ၊ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ပူးတွဲပါရှိရမည့်စာရွက် စာတမ်း များတင်ပြထားသော်လည်း လျှောက်လွှာပိတ်ရက်ကျော်လွန်ပြီးမှ ပေးပို့လာသည့်လျှောက်လွှာ များအားစိတ်အခြေအနေနှင့် လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းခံယူရမည် မဟုတ်ပါကြောင်း အသိပေးဖော်ပြ အပ်ပါသည်။

၅။ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့နည်းဥပဒေ ၁၅ ကို ကျင့်သုံးလျက် ရေးဖြေစာမေးပွဲစစ်ဆေးခြင်း မပြုဘဲစိတ်အခြေအနေစစ်ဆေးခြင်းကို ၇ - ၆ - ၂၀၂၁ ရက်နေ့တွင် လည်းကောင်း၊ လူတွေ့ စစ်ဆေးခြင်းကို ၈-၆-၂၀၂၁ ရက်နေ့တွင် လည်းကောင်း စတင်မည်ဖြစ်ပြီး ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန် အဖွဲ့၊ ရုံးအမှတ်(၁၇)၊ နေပြည်တော်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဖြေဆိုရမည့်နေ့ရက်များကို တစ်ဦးချင်းစီသို့စာဖြင့် အကြောင်းကြားပေးပို့မည်ဖြစ်ပါသည်။ နေ့ရက်အလိုက်လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်း ခံယူမည့်သူများ၏ ခုံအမှတ်၊ အမည်စာရင်းတို့ကို အဖွဲ့၏ **Website နှင့် Myanmar National Web Portal**တို့တွင် ၁၉-၅-၂၀၂၁ ရက်နေ့မှ စတင်ကြေညာပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ အခြားစုံစမ်းမေးမြန်းလိုချက်ရှိပါက ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၊ ရုံးအမှတ်(၁၇)၊ နေပြည်တော် (တယ်လီဖုန်းအမှတ်၊၀၆၇-၃၄၀၉၀၅၂၊ ၀၆၇-၃၄၀၉၄၃၀၊ ၀၉-၄၂၄၄၀၈၉၅၄၊ ၀၉-၄၂၀၇၀၆၆၀၅ နှင့် ၀၉-၄၂၀၇၀၆၆၀၆)(သို့မဟုတ်)သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီရုံးများသို့ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်ဖြစ်စေ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

၇။ ကြော်ငြာပါရာထူးတွင် **တာဝန်ထမ်းဆောင်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍** သီးခြားစည်းကမ်း သတ်မှတ်ချက်များရှိပါသဖြင့် လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့၊ဆေးဌာန (ဖုန်း၊ ၀၆၇ - ၃၄၀၇၉၃၈)သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်း မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။